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 Strojnícka fakulta STU, Nám. slobody 17, 812 31  Bratislava 

 

Zápisnica č. 19 / (2018 – 2022) 

zo zasadania AS SjF STU zo dňa 22. 11. 2022 o 13:00 h 
 
 

Prítomní :  

1. Belavý Cyril, prof.,  Ing., CSc. 13. Matúš Miloš, doc. Ing., PhD. 

2. Brusilová Alena, doc. Ing., PhD. 14. Petrák Peter, Ing., PhD. 

3. Čačková Iveta, Ing., PhD. 15. Ridzoň František, doc., Ing., CSc.     

4. Fekete Roman, prof., Ing., PhD. 16. Sejč Pavol, prof., Ing., CSc. 

5. Gulan Ladislav, prof., Ing., PhD.               17. Uváček Marian, Mgr., PhD. 

6. Gulan Martin, doc. Ing., PhD.           18. Záhonová Viera, RNDr., CSc. 

7. Gužela Štefan, doc., Ing., PhD. 19. Košičiarová Vladimíra, Bc. 

8. Havelka Ferdinand, Ing., PhD.   20. Maďar Juraj, Bc. 

9. Chmelko Vladimír, doc., Ing., PhD. 21. Krajčíková Zuzana, Bc. 

10. Knížat Branislav, doc., Ing., PhD. 22. Majstrík Andrej, Ing. 

11. Leja Jozef, RNDr., PhD. 23. Novotná Ema, Bc. 

12. Lokajová Jana, Mgr. 24. Poničanová Andrea, Bc. 

 

Neprítomní:   Bezák Jozef – ospr.     

                       Jankove Samuel, Ing.  – ospr.      

                       Noga marek, Ing. – ospr.   

              

Prizvaní:  Šooš Ľubomír, Dr. h.c. prof. Ing., PhD. – dekan  

                Beniak Juraj, doc. Ing., PhD. – prodekan pre propagáciu, spoluprácu s praxou a zahraničné 

                                                                  vzťahy 

               Kuzmová Gabriela, Ing. – tajomníčka fakulty 
 

 
Program: 1. Otvorenie, schválenie programu, overovateľov zápisnice a sčítacej komisie 

 2. Informácie z Kolégia rektora a aktuálne otázky SjF 

 3.  Informácia zo zasadnutia AS STU 

 4. Návrh na vymenovanie prodekana SjF 

 5.  Návrh členov disciplinárnej komisie SjF STU 

 6. Úprava dotácie SjF STU v Bratislave 31. 10. 2022 

 7. Evidencia pedagogických výkonov tvorivých pracovníkov Strojníckej fakulty STU 

v akademickom informačnom systéme 

 8. Rôzne 

 
K bodu 1:  

Zasadnutie AS SjF STU zvolal a otvoril predseda AS SjF STU, doc. Ing. František Ridzoň, CSc. Privítal 

prítomných senátorov a prizvaných hostí: dekana Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomíra Šooša, PhD., prodekana doc. 

Ing. Juraja Beniaka, PhD. a tajomníčku fakulty Ing. Gabrielu Kuzmovú,  

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: 

– Petrák Peter. Ing. PhD. 

– Sejč Pavol, prof., Ing. CSc.                              

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23 

 Hlasovalo za : 21 
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 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   2 

Záver: Overovatelia zápisnice boli schválení väčšinou hlasov.  

   

Predseda AS SjF STU v Bratislave navrhol členov sčítacej komisie v zložení: Havelka Ferdinand, Ing., 

PhD., Gulan Martin, doc. Ing., PhD.  a Krajčíková Zuzana, Bc. Iné návrhy na zloženie sčítacej komisie 

neboli.    

 

Pristúpilo sa hlasovaniu o návrhu členov sčítacej komisie. 

      

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23 

 Hlasovalo za : 21 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   2 

Záver: Členovia sčítacej komisie boli schválení väčšinou hlasov. 

Následne si členovia sčítacej komisie po krátkej porade zvolili predsedu sčítacej komisie - Ing. Havelka 

Ferdinand, PhD.. 

Predseda AS SjF STU v Bratislave vyzval prítomných senátorov k pripomienkovaniu programu zasadnutia. 

K programu neboli žiadne pripomienky. 

Pristúpilo sa hlasovaniu o programe zasadnutia. 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 23 

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Program zasadnutia AS SjF STU bol schválený jednomyseľne. 
 
K bodu 2:  

Dekan fakulty Dr. h. c. prof. Ing. Ľubomír Šooš, PhD. informoval prítomných senátorov o bodoch 

rokovania z Kolégia rektora a o aktuálnych otázkach SjF, pričom rokovanie z Kolégia rektora zhrnul 

v krátkosti do niekoľkých bodov. Jedným z nich bola informácia o znížení dotačných finančných 

prostriedkov na nasledujúci rok. Taktiež informoval o vykonávaní pilotnej analýzy optimalizácie chodu 

STU do ktorej bola zapojená v prvom kole SJF A FCHPT. Výsledok analýzy by mal byť známy do konca 

roka 2022.    

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásil doc. Chmelko s informáciou, že na fakultu sú priradené dodatočné finančné 

prostriedky z rektorátu v celkovej výške 38 tisíc Eur.    

 
K bodu 3:  

Predseda AS SjF STU informoval prítomných senátorov o záveroch rokovaní AS STU v Bratislave, ktoré sa 

od posledného rokovania AS SjF STU v Bratislave uskutočnili štyri, v termínoch 27.6., 28.9., 26.10.  

a 16.11.2022. Témami rokovaní boli tajná voľba člnov Správnej rady STU v Bratislave, tajné hlasovanie -

 vyjadrenie sa k návrhu kandidátov ministra školstva, vedy, výskumu a športu SR na členov Správnej rady 

STU v Bratislave, výročná správa o hospodárení STU za rok 2021, návrh rektora na vymenovanie člena 

Vedeckej rady STU v Bratislave, zásady voľby rektora na STU v Bratislave a iné. 

 

Diskusia: 

Bez diskusie.  
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K bodu 4:  

Návrh predložil dekan fakulty, v krátkosti predstavil doc. Ing. Štefana Guželu, PhD., ktorý bol doposiaľ 

poverený funkciou prodekana pre vzdelávanie, I. a II. stupeň štúdia a starostlivosť o študentov. 

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásila pani RNDr. Záhonová, ktorá vyjadrila podporu pánovi doc. Gužeľovi. 

 

Následne sa pristúpilo k tajnému hlasovaniu.  

 

Počet členov AS 27 

Počet prítomných členov AS 24 

Počet hlasovacích lístkov vydaných 24 

Počet odovzdaných hlasovacích lístkov sčítacej komisií 24 

Počet platných hlasovacích lístkov 24 

Počet neplatných hlasovacích lístkov 0 

Za daný návrh hlasovalo 23 

Proti danému návrhu hlasovalo 0 

Zdržalo sa 1 

 

Záver: 

Návrh dekana SjF STU v Bratislave na vymenovanie doc. Ing. Štefana Guželu, PhD. za prodekana pre 

vzdelávanie I. a II. stupňa a starostlivosti o študentov bol schválený väčšinou hlasov. 

 

Uznesenie AS SjF STU č. 1.19/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje návrh dekana 

SjF STU v Bratislave na vymenovanie doc. Ing. Štefana Guželu, PhD. za 

prodekana pre vzdelávanie I. a II. stupňa a starostlivosti o študentov“ 

 

Pán doc. Gužela sa poďakoval za podporu prítomných senátorov.  

 
K bodu 5:  

Doc. Gužela (poverený funkciou prodekana) v krátkosti uviedol dôvody návrhu členov disciplinárnej 

komisie. Študenti ukončili štúdium bakalárskeho stupňa, v štúdium pokračujú na inžinierskom stupni 

a preto je možné, aby pokračovali v práci ako členovia disciplinárnej komisie.  

Návrh na vymenovanie Bc. Jozefa Bezáka za nového člena Disciplinárnej komisie Strojníckej fakulty STU 

v Bratislave na uvoľnené miesto. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

 

Uznesenie AS SjF STU č. 2.19/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje návrh na 

vymenovanie Bc. Jozefa Bezáka za nového člena Disciplinárnej komisie Strojníckej 

fakulty STU v Bratislave na uvoľnené miesto.“ 
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Návrh na vymenovanie Bc. Emy Novotnej za nového člena Disciplinárnej komisie Strojníckej fakulty STU 

v Bratislave na uvoľnené miesto. 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 23 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   1 

 

Uznesenie AS SjF STU č. 3.19/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje návrh na 

vymenovanie Bc. Emy Novotnej za nového člena Disciplinárnej komisie Strojníckej 

fakulty STU v Bratislave na uvoľnené miesto.“ 

 
K bodu 6:  

Predkladateľ dekan fakulty, konštatoval, že k úprave dotácie došlo v dôsledku pohybov súvisiacich 

s valorizáciou platov. Pani tajomníčka Ing. Kuzmová následne podrobne komentovala podklady, ktoré 

senátori dostali v časovom predstihu pred zasadaním AS SjF STU v Bratislave.  

Predseda Ekonomickej komisie doc. Chmelko konštatoval, že Ekonomická komisia nemá k úprave dotácie 

žiadne pripomienky.  

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 4.19/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave schvaľuje úpravy rozpočtu 

SjF STU v Bratislave k 31. 10. 2022.“ 

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24 

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 4.19/2022 bolo schválené jednomyseľne. 
 
K bodu 7:  

Predseda AS SjF STU odovzdal slovo predkladateľovi, pánovi dekanovi, ktorý uviedol bod rokovania 

„Evidencia pedagogických výkonov tvorivých pracovníkov Strojníckej fakulty STU v akademickom 

informačnom systéme“ a informoval senátorov o nutnosti správne evidovať všetky výkony v akademickom 

informačnom systéme. Tieto údaje sú následne automaticky prevedené do individuálneho hodnotiaceho 

systému zamestnancov SjF. Taktiež sú veľmi dôležité pre akreditáciu jednotlivých študijných programov. 

Ďalej dekan fakulty upozornil, že študenti programu Erasmus sa vo výkonoch započítavajú s koeficientom 

1,00. Na záver dekan fakulty upozornil, že zamestnanci s titulom Ing. môžu na inžinierskom stupni štúdia 

prednášať iba vybrané kapitoly z daného predmetu.  

 

Diskusia: 

Do diskusie sa prihlásila doc. Brusilová s otázkou, aký je plný počet študentov Erasmus krúžkov. 

Odpovedal dekan fakulty - plný počet je 7, ak je v krúžku menej študentov tak pomer je napr. pri štyroch 

študentoch 4/7 a násobí sa koeficientom 1,00. Finančné prostriedky na študentov programu Erasmus 

zostávajú na rektoráte STU v Bratislave. Riešenie bude hľadať prodekan Gužela. Ďalej sa pani doc. 

Brusilová zaujímala ako pristupovať k študentom, ktorý sú zapísaný na MtF. Reagoval dekan, že takýto 

výkon sa musí započítavať ako medzifakultný výkon. K takýmto situáciám dochádza v dôsledku toho, že 
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študenti Erasmus programu si predmety vyberajú na webovej stránke univerzity. Ďalej reagoval prodekan 

Beniak, že v prípade, že na predmet je zapísaných málo študentov Erasmus programu, tak taký predmet 

nemusíme s kapacitných dôvodov otvoriť a jeho otvorenie môžeme odmietnuť. Do diskusie sa zapojil doc. 

Chmelko, ktorý vyjadril názor, že predmety programu Erasmus by mali byť tzv. výkladnou skriňou fakulty 

aj za cenu, že počet ponúkaných predmetov zúžime. Následne sa do diskusie prihlásil prof. Belavý, ktorý sa 

zaujímal akým spôsobom sú hodnotené v individuálnom hodnotiacom systéme výkony garantov študijných 

programov. Reagoval dekan fakulty s tým, že garanti majú príplatok za riadenie a inak sa to nezohľadňuje. 

Pani RNDr. Záhonová upozornila na nezrovnalosti v rozvrhoch, kedy v rovnakom čase v jednej miestnosti 

bežia dva predmety. Reagoval prodekan Beniak, že možno je to z dôvodu delenia na párny a nepárny 

týždeň. Následne reagoval dekan fakulty, s tým, že situáciu preverí.   

Po ukončení diskusie predseda AS SjF predniesol návrh uznesenia. 

 

Návrh uznesenia AS SjF STU č. 5.19/2022:  

„Akademický senát Strojníckej fakulty STU v Bratislave prerokoval materiál Evidencia 

pedagogických výkonov tvorivých pracovníkov Strojníckej fakulty STU v akademickom 

informačnom systéme s pripomienkami.“  

 

Výsledky hlasovania: Počet členov AS : 27 

 Počet prítomných : 24  

 Hlasovalo za : 24 

 Hlasovalo proti :   0 

 Zdržalo sa hlasovania :   0 

Záver: Uznesenie AS SjF STU č. 5.19/2022 bolo schválené jednomyseľne. 

 
K bodu 8:  

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň vyzval prodekana Beniaka na vyjadrenie sa ku 

chodu propagačného oddelenia, tak ako to požadovali senátori na mimoriadnom zasadnutí zo dňa 20.6.2022. 

Prodekan Beniak obšírne informoval prítomných o stave výkonov zamestnancov propagačného oddelenia, 

o ich aktivitách a tiež o výpomoci študijnému oddeleniu.  

Diskusia: 

Po jeho vystúpení sa pani doc. Brúsilová zaujímala o disproporciu v počte medzi prihlásenými študentami 

a skutočne zapísanými študentami. Reagoval prodekan Beniak, výsledky analýzy ukazujú, že v počte 

študentov na SjF k počtu končiacich stredoškolákov sme v strede rebríčka. Najväčší problém bol 

identifikovaný v predmetoch ako je matematika, ktorú stredoškoláci považujú za ťažký predmet. Aj z tohto 

dôvodu bol realizovaný seminár z matematiky, aby novoprijatí študenti pochopili, že matematika nie je 

„strašiak“ a dá sa zvládnuť. Prodekan Beniak taktiež konštatoval, že by sa mal zlepšiť prístup pedagógov ku 

študentom. Následne pani doc. Brusilová upozornila na fakt, že študenti prvého ročníka bakalárskeho štúdia 

prichádzajú do prvého kontaktu s experimentami práve v priestoroch ťažkého laboratória, pri ťahovej 

skúške, avšak tieto priestory sú v nevyhovujúcom stave (podlahy, okná, ...). Okná sú bez clonenia, čo 

prakticky znemožňuje realizovať metalografiu a mikroskopiu ako takú. Reagoval dekan fakulty, že je 

potrebné aby sa jednotlivé ústavy zapojili do riešenia z finančných prostriedkov na projektoch. SjF 

v súčasnosti nedisponuje finančnými prostriedkami potrebnými na takúto rekonštrukciu. Na rekonštrukciu 

je vypracovaný projekt a finančné prostriedky sú vyčíslené na 280 tisíc eur. Do diskusie sa zapojil prof. 

Fekete, s otázkou, kde sú finančné prostriedky z prenájmu budovy na Pionierskej ulici. Reagoval dekan 

fakulty, že tieto prostriedky sú zatiaľ na rektoráte. Ak budú tieto prostriedky z rektorátu uvoľnené, budú 

investované do nákupu nových prístrojov a rekonštrukcie laboratórií. Dekan fakulty požiadal o návrhy pre 

spracovanie plánu priorít na rekonštrukciu. Ďalej sa do diskusie prihlásil Ing. Majstrík s pripomienkou, že je 

potrebné inovovať skladbu a obsah predmetov študijných programov. Reagoval dekan fakulty, že práve 

teraz je ten správny čas na diskusiu o študijných predmetoch a vyzval zástupcov študentov, aby pripravili 

podnety, postrehy na zmenu skladby ale aj obsahu predmetov. Ing. Majstrík upozornil, že v realizovanej 

ankete pre študentov, chýbala otázka čo bolo zlé a v čom je potrebné sa zlepšiť. A tiež je potrebné, podľa 

jeho názoru, sa študentov pred skúškovým obdobím pýtať s čím majú ťažkosti, problémy, ako im je možné 
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pomôcť. Prodekan Beniak prisľúbil, že takúto otázku naformulujú do ďalšej pripravovanej ankety. Prof. 

Belavý vyjadril názor, že je potrebné cielene sa sústrediť na vytipované stredné školy a s tými pracovať 

viac. Reagoval prodekan Beniak, že takáto spolupráca je už realizovaná, ako pilotný projekt so strednou 

priemyselnou školou na Fajnorke. Ďalej reagovala RNDr. Záhonová, že na ústave matematiky poskytujú 

konzultácie a tiež bol realizovaný pilotný projekt skupinovej konzultácie. Avšak zaznamenávajú akýsi 

nezáujem študentov na prednáškach aj cvičeniach, kedy si študenti nerobia poznámky, neučia sa vzorce na 

derivácie a pod. RNDr. Záhonová apelovala na študentskú časť AS SjF STU v Bratislave, aby pozitívne 

ovplyvnili študentov v aktivite na hodinách. Do diskusie v tejto otázke sa zapojila doc. Brusilová, ktorá 

vyjadrila názor, že so študentami je potrebné viac pracovať, viac s nimi komunikovať. Na to reagoval 

prodekan Beniak, že na fakulte sú zriadení študijný poradcovia pre každý študijný program a treba aj na 

nich apelovať, aby so študentami pracovali a pravidelne sa s nimi stretávali.  

 

V bode rôzne následnej dekan fakulty prezentoval návrh na zníženie energetických nákladov v niekoľkých 

bodoch: je zakázané na vykurovanie miestností používať elektrické ohrievače,  výučba z auly je presunutá 

do posluchární, na celej fakulte prebieha výmena žiaroviek za úsporné verzie. Je plánovaná investícia do 

zateplenia steny budovy od hlavnej cesty zo strany Nám. slobody, vrátanej posluchární a výmeny okien. 

Investícia bude realizovaná z rozpočtu projektu ACCORD. Ďalej je plánovaná investícia do rekonštrukcie 

rozvodní a obnove laboratórií hydrauliky na Vazovovej ulici. V termíne od 27. 12. 2022 do 5. 1. 2023 bude 

budova SjF STU v Bratislave zatvorená.  

 

Ďalej dekan fakulty prezentoval výsledok finančnej analýzy s cieľom nájsť riešenie ako uniesť finančnú 

situáciu. Dekan uviedol, že SjF má finančnú rezervu 121 428,99€ v tom je započítaný aj výnos z prenájmu 

budovy na Pionierskej ulici vo výške 55 581,94€.  

 

Následne pán predseda AS SjF STU v Bratislave poďakoval prítomným senátorom za účasť a spoluprácu 

v končiacom funkčnom období AS SjF. Zaželal kolegom, ktorí pokračujú v práci senátorov veľa úspechov 

v činnosti v AS SjF STU v Bratislave. Dekan fakulty poďakoval predsedovi AS SjF STU v Bratislave doc. 

Ridzoňovi za jeho prácu a profesionálnu spoluprácu.  

 

Predseda AS SjF STU v Bratislave doc. Ridzoň upozornil senátorov, že nasledujúce zasadanie AS SjF STU 

v Bratislave sa bude konať utorok 13.12.2022  o 13:00 hod. Na tomto rokovaní sa budú voliť noví členovia 

orgánov AS SjF STU v Bratislave. Následne ukončil rokovanie.  

 

Zapísala: doc. Ing. Iveta Čačková, PhD. 

 

....................................................... 

   

Overili  : Prof. Ing. Pavol Sejč, PhD. ....................................................... 

 
Ing. Peter Petrák, PhD.   ........................................................ 

 

 

V Bratislave, 6. 12. 2022 

                                                                                                   ................................................... 

                                                                                                    doc. Ing. František Ridzoň, CSc. 

                                                                                                            predseda AS SjF STU  

 

 


